

Working Alone

To work alone or in isolation means to work in circumstances where assistance would not be readily available to the worker:

- a. In case of an emergency; or
- b. In case the worker is injured or in ill health.

To determine whether assistance is “readily available,” ask the following questions:

1. Are other people in the vicinity?
2. Are those people aware of your worker’s need for assistance?
3. Are they willing to provide assistance?
4. Are they able to provide assistance in a timely manner?

Wherever possible, Project Managers shall plan the work to ensure workers do not work alone.

If Workers must work alone:

- a. Supervisors **shall** remain in contact with those they are responsible for and ensure all those who may be working alone are aware of the requirements for working alone.
- b. Supervisors **must** review the Working Alone Program on the Wire/SharePoint with the Worker who will be working alone.
- c. If a worker is contacted directly to report to an afterhours call, that worker is to notify the call centre.

Call Centre Contact Information

Call in number: 1-844-525-2552

Email address: cccemployee@blackandmcdonald.com

Travailler seul

Travailler seul ou isolément signifie travailler dans des circonstances où le travailleur n'aurait pas facilement accès à de l'aide :

- a. En cas d'urgence; ou
- b. En cas de blessure ou de mauvaise santé du travailleur.

Pour déterminer si l'aide est « facilement disponible », posez les questions suivantes :

1. Y a-t-il d'autres personnes dans les environs?
2. Ces personnes sont-elles au courant du besoin d'aide de votre travailleur?
3. Sont-ils prêts à fournir de l'aide?
4. Sont-ils en mesure de fournir de l'aide en temps opportun?

Dans la mesure du possible, les gestionnaires de projet doivent planifier le travail de manière à s'assurer que les travailleurs ne travaillent pas seuls.

Si les travailleurs doivent travailler seuls :

- a. Les superviseurs **restent** en contact avec les personnes dont ils ont la charge et veillent à ce que tous ceux qui travaillent seuls soient informés des exigences relatives au travail seul.
- b. Les superviseurs **doivent** examiner le programme Travailler seul sur le Wire/SharePoint avec le travailleur qui travaillera seul.
- c. Si un travailleur est contacté directement pour signaler un appel après les heures de bureau, il doit en aviser le centre d'appels.

Contact du centre d'appels Information

Numéro à composer : 1-844-525-2552

Adresse courriel: ccemployee@blackandmcdonald.com